

Dubai, 8<sup>th</sup> March 2021

دبي، 8 مارس 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Markets

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

Greetings

تحية طيبة وبعد ،

**Subject: Notification regarding Special Cash Dividends**

**الموضوع : تنويه بشأن الأرباح النقدية الخاصة**

Reference to the above subject, and to the disclosure made by the Company on 17 December 2020 regarding inviting the General Assembly to consider distributing special cash dividends of 5.25 UAE Fils per share. We would like to inform you that the Securities & Commodities Authority has not approved the proposal of the Company's Board of Directors regarding the distribution of special cash dividends.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى الإفصاح الصادر عن الشركة بتاريخ 17 ديسمبر 2020، بشأن دعوة الجمعية العمومية للإنعقاد للنظر في توزيع أرباح نقدية خاصة بواقع 5.25 فلس إماراتي للسهم الواحد، يرجى التكرم بالعلم بأنه تعذر على هيئة الأوراق المالية والسلع الموافقة على مقترح مجلس إدارة الشركة بشأن توزيع أرباح نقدية خاصة.

The Board of Directors will meet on 11 March 2021 at 2:00pm to consider (along with other agenda items) submitting to the General Assembly a proposal for the distribution of semi-annual cash dividends of 8.25 Fils per share for the six-month period ending 31 December 2020 instead of the previous proposal considered by the Board of Directors on 11 February 2021 (distribution of semi-annual dividends of 3 Fils per share).

هذا، وسوف يجتمع مجلس الإدارة تاريخ 11 مارس 2021 على الساعة 2 بعد الظهر للنظر (بالإضافة إلى بنود جدول أعمال أخرى) في تقديم مقترح للجمعية العمومية لتوزيع أرباح نقدية نصف سنوية بقيمة 8.25 فلس للسهم الواحد عن فترة الستة أشهر المنتهية في 31 ديسمبر 2020 عوضاً عن المقترح السابق الذي تم النظر فيه من قبل مجلس الإدارة تاريخ 11 فبراير 2021 (توزيع أرباح نصف سنوية بقيمة 3 فلس للسهم الواحد).

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،



Sami Zouagui

Board secretary

سامي الزواغي

سكرتير مجلس الإدارة